
VezeíóÁépzó a kollégiumban.. . 

Az 1972-ben Pécsett rendezett V. Országos Kollégiumi Kon-
ferencián, amely megvizsgálta a kollégiumi mozgalmi munka je-
lenlegi helyzetét, s vázolta az elkövetkező évek legfontosabb" 
feladatait, volt szó arról is, hogy a kollégiumokban folyama-
tossá kell tenni a vezetőképzést, biztosítani kell azt, hogy 
a kollégium diákvezetőit, aktivált megfelelően tájékoztassák 
a kollégiumi mozgalmi munka legáltalánosabb kérdéseiről, ennek 
főbb feladatait ismerjék, lássák saját kollégiumuk helyét a 
kollégiumi mozgalomban. 

A Móra Ferenc Kollégium 1974. március 23-án tartotta ha-
gyományos vezetőképzőjét. A délelőtti programon a Kollégiumi 
Bizottság tagjai, a pártaktiva, a szervezési munkacsoport ak-
tivái vettek részt. Vendégeink voltak: Dr. Csukás István, a 
JATE BTK dékánja, Dr. Veczkó József, a JATE BTK MSZMP titkára, 
Dr. Ördögh Piroska, a JATE MSZMP VB tagja, Papp István, a 
JATE BTK KISZ titkára, Süli Mária,a JATE BTK KISZ VB tagja, 
Nagy Balázs, a JATE JTK KISZ V3 tagja. 

Először Erdélyi Ágnes kollégiumi titkár ismertette a kollégi-
um Ütemtervét 1974. márciustól 1975. márciusáig. Ezután vita-
indító referátum hangzott el "A kollégiumi mozgalmi munka 
főbb feladatai" cimmel. S referátum fő kérdései: a kollégiu-
mi munka legfontosabb feladatai, a KIVÁLÓ KOLLÉGIUM-i cim 
elnyerésének legfontosabb tartalmi feltételei voltak. 
A referátumot igen hasznos, tartalmas és sokoldalú vita kö-
vette. ¿;nnek során megállapítottuk, hogy legfőbb feladatunk 
az alapközösségi munka színvonalának emelése, a kollégisták 



minél nagyobb mértékű bevonása a kollégiumi munkába, politikus, 
a közélet, társadalmi tevékenység iránt érdeklődő szakemberkép-
zés elősegitése. 

A délutáni szekcióüléseken az egyes munkacsoportok tagjai 
beszélték meg legfontosabb tennivalójukat, a délelőtt elhang-
zottaknak megfelelően a munkaterületért felelős KB tag vezeté-
sével. 
Ezt követően elsőéves alapközösségvezetőkkel találkoztak a 
Kollégiumi Bizottság tagjai és a Kiváló Alapközösségek vezetői. 
Megkérdeztük Őket, mit ismertek meg egy félév alatt a kollégium 
életéből, az alapközösiiégeikben sikerült-e baráti hangulatot 
kialakítani, esetleg vannak-e máris közös emlékeik, milyen 
problémáik vannak, mit szeretnének a kollégiumban dolgozni? 
A 7. AK vezetője kérte a KB tagjait, hogy alápközösségük tag-
jainak biztosítsunk munkát a kollégiumban, mert mindannyian 
a maguk tehetségéhez mérten szeretnének segiteni. A 16. AK 
már eddig is kiemelkedett az elsősök közül lelkesedésével, se-
gítőkészségével, reméljük ez a jövőben csak fokozódni fog. 
Ez alkalommal tájékoztatták a szakcsoportok vezetői Őket a 
szakkollégiumi munkáról, bizva abban, hogy óv végére több el-
sőéves hallgatóban megérlelődik az az elhatározás, hogy vala-
melyik szakcsoport munkájában szeretne részt venni. Annál is 
Inkább fontos ez számunkra, mert a jól működő szakcsoportok 
megléte a Kiváló Kollégiumi ci:r. elnyerésének egyik fontos fel-
tétele . 

Végül csak annyit szeretnék hozzátenni mindehhez, a KB ne-
vében is, hogy a lelkesitő célok, legfontosabb feladataink 
ismeretében valamennyi kollégista segítségét, aktiv támogatá-
sát kérjük ennek elérése érdekében. 

Mordz kén 


